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INTERPELACJA

1. Trzecia szprycha kolejowa kt6ra ma powstad w ramach budowy CPK ma polqczyc

Warszawq z Grzyckiim. Z aktualnych informacji wynika, 2e do sieci pasa2erskich

polqczendalekobieZnych wl4czona ma by6 Ostrolgka,\,omza, Pisz, GiZycko ale teZ

i fono i Orzysz. Z Warszary do Kolna bqdzie mohna dojecha6 w 1,5 godziny.Z

planowanego i przestawionego harmonogramu prac wynika Zelinia kolejowa zt om?y

do Gizycka ma powstad w latach 2028-2031.

2. W ostatnim okresie odby.to szereg konsultacji dotyczqcych budowy linii kolejowych,

minn. w Piszu, Kolnie, tr omZy, kt6rych wydZwiEk dla mieszkaric6w Kolna nie jest

jednoznaczny. Mianowicie chodzi o przystanki CPK i czEstotliwolc przejazdow kolei.

Obecnie, w odr6znieniu od dotychczasowych przedstawianych zamrerzen,

przedstawiane sq plany wg kt6rych w Kolnie szybka kolej nie bEdzie siQ

zatrzymywala, z folna zal aby skorzysta6 z szybkiej kolei do Warszawy, trzeba

bEdzie dojecha6 najpierw doLom?y.
3. IJwaZam, Ze wladze Kolna - i Burmistrz i Rada powinny vq,raLnie zaprotestowa6

przeciwko taki&4rozwiqzanru gdyz - brak przystanku szybkiej kolei w Kolnie

spowoduje , Ze nasze miasto dalej pozostanie wykluczone komunikacyjnie. Poza tym

miasto bqdzie malo atrakcyjne przede wszystkim inwestycyjnie'

4. poza tym wladze Kolna powinny w sprawie dworca i przystanku szybkiej kolei -
wspoldzialac zar6wno z wladzamr \,omZy ( Kolno opowiadalo siQ za zmtanq

pieiwotnej koncepcji 3 szprychy z Ostrolqki do Kolna z pominiqciem l-omZy ) jak i

wladzami Pisza, przystanki CPK w Piszu, Kolnie itr'om?y znacznie ,,ptzybh?ylyby"
do siebie te trzy miasta. Realizacja takiego projektu - stworzylaby teZ moZliwoSci

wspoldzialania tych trzech miast w zakresie inwestycji np. zdrowotnych, rozbudowy

rrpituti itp. Nalezal oby tez w ramach takiej wsp6lpracy - zabiega(, o zwiEkszon4

czqstotliwo 3c przejazdu szybkiej kolei. Niewqtpliwie takie rozwrqzanie byioby batdzo

korzystne i dla Kolna ale i dla Piszu t'LomZy.
5. Zasygnalizowana w trakcie spotkari konsultacyjnych idea rozbudowy polqczeh

kolejiwych lokalnych, poprzez sie6 szynobus6w niew4tpliwie dla Kolna wiqle siE z

potrzebqkolejowego polqczema ze Szczuczynem i Grajewem a takhe ze Szczytnem
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poprzezlyse i Myszyniec, co w sumie daloby nam moZliwoSci podr6Zowania kolej4 i

io^Olsztyna, Gdariska ale i do Etku i do Bialegostoku. IJwalam,2e wafio zabiega(, o

takie poi4c zenia , takle i ze wzglEdu na przewozy towarowe' lJwaham, Ze wladze

miasta powinny lobbowad i na szczeblu wojewodzkim i na szczeblu krajowym o

ujEcie wskazanych pol4czeri w plany PKP'

6. Nilwatpliwie pot4czenia drogowe ale i dostEpnoS6 kolejowa wptywaj4 na

zainteresowania irwestor6w duny* obszarem, a wigc i na rozw6j i obszaru i

zamohnoil mie szkaric6w.

7. Moje powy1sze uwagi a tak1e niepokoj zwiqzany z mozliwymi pr6bami

zmargiializawania nuir.go miasta prze wladze sp6lki CPK oraz nieprzychylnych

miastu ludzifld - poprr"i nieujEcie przystanku szybkich kolei w Kolnie, powoduj4

koniecznoSi zajqcia siE sprawQ zar6wno przez RadE Miasta, poprzez zaigcie

formalnego stanowiska naOV- jak i dyplomatyczne i skuteczne dzialania Burmistrza

Kolna. Niezalatwienie pozl'tywne tej sprawy, dla nas i przyszlych pokolefr bEdzie

dotkliwa porazkq lokalnej spolecznoSci.
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